
ZÁPIS Č. 4/2004 (151) 
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE 6. DUBNA 2004 

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1 
 
 
Přítomni:   viz prezenční listina (celkem 16 senátorů) 

Omluveni:   Božek/FAST, Münsterová/FSI, Myšulka/FCH, Lhotáková/FA, 
    Berta/FaVU, Jelínek/FSI 

Hosté:    rektor Vrbka, prorektoři Kazelle, Rais, Švec,  kvestor Pěnčík 
    Doc. Rábová, Dr. Lepková, Mgr. Fajnor 

 
 

PROGRAM: 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Informace rektora, prorektorů a kvestora  
4. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol  
5. Legislativní záležitosti 
6. Různé 

 
AD 1) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS VUT 
Zápis z minulého zasedání AS VUT byl schválen bez připomínek.  
 
AD 2) SCHVÁLENÍ PROGRAMU DNEŠNÍHO ZASEDÁNÍ 
Připomínky nebyly vzneseny, program byl schválen. 
 
Úvodem zasedání představil doc. Zbořil nového člena SK AS VUT z FA, Pavla Kvintuse 
(namísto Lenky Burgerové, která odstoupila z funkce ze studijních důvodů) a předal mu 
osvědčení o zvolení. Pavel Kvintus složil slib člena AS VUT.  
Dále doc. Zbořil přivítal paní Doc. Ing. Zdeňku Rábovou, CSc., která byla pozvána na  zasedání AS, 
aby seznámila senátory se svou činností v Radě vysokých škol (viz bod 4) jednání).   
 
AD 3) INFORMACE  REKTORA, PROREKTORŮ A KVESTORA 
Rektor Vrbka  
� Kolegium rektora přijalo základní stanovisko, že všichni studenti přijatí ke studiu v akademickém 

roce 2004/2005 budou školou financováni.  
� Integrovaný objekt VUT v areálu PPV bude slavnostně otevřen v měsíci červnu.   
� Ve dnech 2. a 3. 4. 2004 se konala v Marseille Konference rektorů evropských univerzit (EUA), 

jejímž hlavním tématem byla univerzita a společnost. Mezi priority jednání patřily kromě výuky 
také věda a výzkum, spolupráce univerzit s regionem, průmyslovými podniky a dalšími 
institucemi působícími v regionu. Plenárního zasedání se zúčastnili také významní experti 
z různých oblastí v rámci celé Evropy. Předběžně se uvažuje uspořádat další konferenci v Brně     
s  organizační podporou Brněnského centra evropských studií.  

� Na VUT probíhá příprava koordinace v oblasti výuky humanitních předmětů na fakultách 
a sjednocení rozvrhových hodin. Na konferenci EUA se uskutečnila diskuse s rektory významných 
univerzit, ze které vyplynulo, že na evropských univerzitách je tento způsob zcela běžný.    

� Děkan FaVU Dr. Spielmann jmenoval nové proděkany: 
statutární zástupce – Doc. Dr. Jiří H. Kocman; proděkan pro strategický rozvoj – PhDr. Pavel 
Ondračka; proděkan pro vzdělávací činnost – Mgr. Richard Fajnor; proděkan pro dislokaci, 
výstavbu a materiální vybavení – Akad. sochař Zdeněk Zdařil.  

� Dne 30. 3. 2004 se rektor setkal ve vile Tugenhadt s americkým velvyslancem W. J. Cabanissem. 
Jednání se týkalo zejména rozvoje česko-amerických vztahů v oblasti hospodářské a intenzivní 
spolupráce  VŠ s průmyslovými podniky.  



Kvestor Pěnčík 
� Členové AS VUT obdrželi na dnešním zasedání tabulku „Rekapitulace celkových vynaložených 

nákladů na stavby v letech 1997 – 2003“, kterou kvestor zpracoval na základě požadavku Prof. 
Nového. Kvestor přednesl k tabulce svůj komentář. 

� Uskutečnila se jednání s KOR týkající se následujících záležitostí: 
9 Doplněk Kolektivní smlouvy VUT – na základě novely zákoníku práce byla u současných 

pracovních poměrů akademických pracovníků na dobu určitou odsouhlasena a na jednání KR 
potvrzena zásada: Pracovní poměry se nebudou jednorázově měnit, vedoucí zaměstnanci (na 
fakultách děkani) rozhodnou před termínem ukončení pracovního poměru na dobu určitou 
o jeho prodloužení na dobu neurčitou nebo o jeho ukončení.  

9 Na minulém zasedání byl AS VUT seznámen s návrhem Dodatku č. 7 ke Mzdovému předpisu 
VUT týkající se změny čl. 8 odst. 1 – zrušení limitu osobního příplatku do výše 100 % 
mzdového tarifu. Na základě jednání s KOR byl návrh dodatku upraven a aktualizované znění 
bylo rozesláno členům AS VUT E-mailem dne 5. 4. 2004.  
Předseda EK Dr. Popela a  zastupující předsedkyně LK Ing. Groligová doporučili AS VUT 
hlasovat o schválení výše uvedeného návrhu na dnešním zasedání. AS VUT s jejich 
doporučením souhlasil a hlasoval o následujícím návrhu na usnesení. 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje Změny Mzdového předpisu VUT – Dodatek č. 7 ve znění 
rozeslaném E-mailem dne 5. 4. 2004.  
Hlasování: 
Pro – 16 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje Změny Mzdového předpisu VUT – Dodatek č. 7 ve znění 
rozeslaném E-mailem dne 5. 4. 2004.  

� Členům AS VUT byl dne 5. 4. 2004 rozeslán E-mailem návrh na změnu čl. 11 odst. 5 Pracovního 
řádu VUT – Dodatek č. 3. AS VUT doporučil tento návrh projednat na příštím zasedání.  

� Kvestor seznámil členy AS VUT s návrhem právních úkonů, ke kterým by se měl AS VUT 
vyjádřit před jejich projednáním ve s Správní radě VUT. Vzhledem k tomu, že jednání Správní 
rady se bude konat v pondělí 3. 5. 2004 a zasedání AS VUT bude až v úterý  4. 5. 2004, mohou 
členové AS VUT zasílat své případné připomínky na adresu tajemnice AS cardova@ro.vutbr.cz 
do pátku 30. 4. 2004, aby mohly být předány kvestoru Pěnčíkovi, který je sdělí členům Správní 
rady VUT dne 3. 5. 2004. Materiál bude rozeslán v elektronické verzi všem členům senátu,  
kvestor Pěnčík zdůraznil, že jde o materiál důvěrný. 

� V souladu s Pravidly pro zakládání právnických osob a pro peněžité a nepeněžité vklady do těchto 
a jiných právnických osob VUT informoval kvestor o hospodaření právnických osob, v nichž má 
VUT účast. Informace se týkala Technologického Parku Brno, a.s., CESNET, z.s.p.o., Euro Study 
Centre, obecně prospěšná společnost (v likvidaci), VIRGO Brno, o.p.s. a JIC, z.s.p.o.  Materiál 
bude Přílohou č. 1 k zápisu z dnešního zasedání.  

� Výroční zpráva o hospodaření VUT v Brně za rok 2003 bude rozeslána všem členům AS VUT 
během zítřka s tím, že bude projednána na zasedání AS VUT dne 4. 5. 2004 (termín předložení na 
MŠMT je do 15. 5. 2004). 

� Kvestor informoval o dokončovacích pracích na Integrovaném objektu VUT a o výběrovém řízení 
na nadstavbu a stavební úpravy obj. A06, A03, A02 – koleje PPV. Dále informoval o přípravě 
rekonstrukce lehkoatletického areálu PPV. V následující diskusi vznesly M. Sovíková a Ing. 
Hanušová dotazy na vybavení interiérů Integrovaného objektu.  

� Uskuteční se reprezentativní jednání kvestora o dopravní situaci v areálu VUT PPV. Kvestor 
požádal SK AS VUT, aby mu do pátku sdělila své připomínky a náměty.   

Prorektor Kazelle 
� Prorektor informoval o vzájemné spolupráci mezi VUT, brněnskými univerzitami a Statutárním 

městem Brnem. Minulý týden se konala schůzka prorektorů a pracovníků útvarů vnějších vztahů, 
na které byla zrekapitulována činnost v minulém období a vytyčeny úkoly pro období následující. 
V loňském roce se konala ve Vídni významná konference evropských univerzit, na kterou 
připravila MU ve spolupráci s ostatními brněnskými VŠ publikaci v anglickém jazyce, vydalo ji 
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VUTIUM VUT. V současné době se připravuje její aktualizace pro příští evropskou konferenci 
v Turíně, která se bude konat v září letošího roku. 

� Dne 3. 3. 2004 se konal velmi úspěšný koncert zahraničních studentů a studentů JAMU ve 
dvoraně Centra VUT. Kromě hudebního zážitku se jednalo také o společné setkání našich 
a zahraničních studentů studujících na brněnských VŠ. Toto setkání by se mělo stát tradicí.   

� V rámci aktivit Brno – univerzitní město bude v letošním roce podpořena mezinárodní konference 
na MZLU.  

Prorektor Švec 
� Počet přihlášek ke studiu na VUT k dnešnímu dni: 14 230 (cca o 1 100 více než loni). Počet 

přihlášených je zveřejněn na webových stránkách VUT. 
� Probíhají jednání o sjednocení rozvrhových hodin a začátku výuky na všech fakultách. V této 

souvislosti požádal Dr. Popela o zaslání tabulky týkající se časového rozvržení výuky na fakultách 
– tabulka bude rozeslána všem členům AS VUT.  

� Intenzivně se rozbíhají práce na přípravě akreditace systému ECTS Label a DS Label. Na VUT 
budou udělovány dodatky k VŠ diplomu již v letošním roce na 2 fakultách (FAST a FCH). 
Vyhotovení dodatků bude zajišťováno centrálně, fakulty pouze doplní data a anglické překlady. 
Od příštího roku obdrží dodatek k diplomu již všichni studenti VUT.  

� Studijní a zkušební řád VUT: členům AS VUT bylo rozesláno E-mailem dne 13. 2. 2004 nové 
znění SZŘ VUT s vyznačenými navrhovanými změnami. Na minulém zasedání LK dne 22. 3. 
2004 byly projednány změny, které zaslal AS FIT a následně členové LK obdrželi dne 23. 3. 2004 
E-mailem upravenou verzi nového znění SZŘ VUT, do které byly vyznačeny poslední projednané 
úpravy.  
Na dnešním zasedání předložil prorektor Švec v tištěné formě změnový list obsahující nové znění 
některých článků SZŘ, ke kterým přednesl podrobný komentář. Tyto poslední změny budou 
projednány na příštím zasedání LK AS VUT dne 27. 4. 2004.  Poslední připomínky je možné 
zasílat na elektronickou adresu prorektora Švece  prorektor-vzdelavani@ro.vutbr.cz . 
Na závěr prorektor Švec zodpověděl dotaz Prof. Nového týkající se čl. 24 – bakalářská práce a její 
obhajoba.  

Prorektor Rais 
� Podrobně informoval o hlavních rysech Aktualizace Dlouhodobého záměru VUT na rok 2005, 

která by měla být zaslána MŠMT do 15. 5. 2004. Vzhledem k tomu, že materiál ještě nebyl zcela 
dopracován, požádal prorektor Rais AS VUT o zkrácení předkládací lhůty ze 4 týdnů na 3 týdny. 
Materiál bude v elektronické verzi rozeslán všem členům AS VUT v úterý dne 13. 4. 2004.  
Členové AS VUT následně hlasovali o návrhu na zkrácení předkládací lhůty. 

Návrh na usnesení: 
AS VUT v souladu s čl. 20 odst. 4 VJŘ AS VUT souhlasí se zkrácením předkládací lhůty na 
projednání Aktualizace Dlouhodobého záměru VUT na rok 2005 ze 4 týdnů na 3 týdny – materiál 
bude rozeslán E-mailem dne 13. 4. 2004 a projednán na zasedání AS VUT dne 4. 5. 2004.  
Hlasování:  
Pro – 14 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 2 
AS VUT v souladu s čl. 20 odst. 4 VJŘ AS VUT souhlasí se zkrácením předkládací lhůty na 
projednání Aktualizace Dlouhodobého záměru VUT na rok 2005 ze 4 týdnů na 3 týdny – materiál 
bude rozeslán E-mailem dne 13. 4. 2004 a projednán na zasedání AS VUT dne 4. 5. 2004.  

Doc. Zbořil omluvil z dnešního zasedání AS VUT kancléřku Vanýskovou a tlumočil její informace 
týkající se Výroční zprávy o činnosti VUT v Brně za rok 2003, kterou členové AS VUT obdrželi E-
mailem dne 5. 4. 2004. Výroční zpráva bude projednána na příštím zasedání AS VUT dne 4. 5. 2004.  
 
AD 4) INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL  
Doc. Zbořil úvodem omluvil místopředsedkyni RVŠ Doc. Münsterovou, která se nemohla zúčastnit 
zasedání AS VUT z důvodu služební cesty. Dále přednesly informace o své činnosti v Radě vysokých 
škol Doc. Rábová a RNDr. Lepková. 
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Doc. Ing. Zdeňka Rábová, CSc. – členka sněmu RVŠ za FIT 
Doc. Rábová přednesla podrobné informace týkající se její činnosti v pracovní komisi pro tvůrčí 
činnost studentů. Dále sdělila, že tato komise RVŠ zřídila prostřednictvím webových stránek FIT 
http://www.fit.vutbr.cz/tcs/ samostatnou rubriku, ve které jsou zveřejňovány informace o jednotlivých 
akcích studentů, za účelem jejich větší informovanosti.  
Doc. Rábová současně pracuje i v pracovní komisi RVŠ pro informační technologie ve vysokém 
školství, která se v minulém období soustředila hlavně na elektronickou podporu zadávání 
a oponování projektů FRVŠ. Zkušenosti se zaváděným systémem jsou zatím velmi dobré.  
Na závěr Doc. Rábová, která se pravidelně zúčastňuje také zasedání předsednictva RVŠ z titulu 
předsedkyně pracovní komise RVŠ pro tvůrčí činnost studentů, informovala v zastoupení Doc. 
Münsterové o programu jeho minulého zasedání dne 18. března 2004: 
Zahájení; Zprávy z užšího předsednictva (Doc. Ježek, Prof. Haasz, Doc. Münsterová); Vystoupení 
hostů (náměstek MŠMT Kolář); Závěry semináře „Strukturované studium učitelství v evropském 
kontextu se zvláštním zřetelem k učitelství pro základní školy“; Informace o nových evropských 
programech internacionalizace studia; Reforma vysokých škol a jejich financování; Novela zákona 
o vysokých školách; Informace ze Studentské komory RVŠ; Schválení čerpání rozpočtu Agentury 
RVŠ v roce 2003; Různé. Zápisy z jednání PRVŠ jsou uvedeny na adrese: 
http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=45

RNDr. Hana Lepková – členka sněmu RVŠ za FSI 
Dr. Lepková podala informace o své činnosti v pracovní komisi RVŠ pro vzdělávací činnost (sekce 
pro tělesnou výchovu na VŠ), která se v poslední době zabývá zejména  zmapováním situace ve výuce 
tělesné výchovy na všech VŠ v ČR. Na základě probíhající ankety je připravován komplexní materiál, 
v rámci kterého jsou napříč spektrem sbírány různé údaje o organizaci výuky (TV jako předmět  ve 
studijních programech, volnočasové aktivity – nedílná součást činnosti VŠ klubů, sportovní 
reprezentace VŠ a účast na českých akademických hrách, atd.). Zpracovaný materiál bude po 
projednání v předsednictvu RVŠ uveřejněn na webových stránkách Alma mater.   
Na závěr Dr. Lepková krátce informovala o činnosti CESA na VUT. Následovala diskuse členů AS 
VUT, která se týkala zejména návštěvnosti kursů CESA. M. Sovíková připomněla svou žádost týkající 
se možnosti dodatečného obsazení uvolněných míst v případě, že student přestane v průběhu semestru 
kurs navštěvovat - cílem je (vzhledem k velkému zájmu) umožnit co největšímu počtu studentů přístup 
ke kursům. Předseda EK Dr. Popela požádal o vyhodnocení počáteční návštěvnosti a koncové 
návštěvnosti kursů (tzn. zjištění, zda se výrazně mění zájem studentů na účasti v kursech).  

Předseda SK Ing. Švec informoval o své účasti na jednání v Praze ve věci změny financování KaM, na 
kterém prezentoval stanovisko SK AS VUT. Z výsledku jednání vyplynulo, že většina zúčastněných 
předsedů studentských komor AS VŠ v ČR navrhovanou reformu v předložené verzi nepodporuje. 
Dále Ing. Švec informoval o personální změně v obsazení studentů VUT ve Studentské komoře RVŠ. 
SK AS VUT původně navrhla namísto bývalé náhradnice ve SK RVŠ Lenky Burgerové Ing. Pavla 
Jelínka (v tomto smyslu byla podána informace Radě vysokých škol a Ing. Jelínek se zúčastnil 
minulého zasedání sněmu RVŠ). F. Drtil, který je řádným členem SK RVŠ, požádal ze studijních 
důvodů o výměnu s Ing. Jelínkem. Studentská komora AS VUT jeho žádost po projednání schválila 
a navrhuje AS VUT, aby se řádným členem SK RVŠ  stal Ing. Pavel Jelínek a František Drtil se stal  
jeho náhradníkem ve SK RVŠ. Ing. Jelínek s tímto návrhem souhlasil.  
AS VUT po krátké diskusi hlasoval o následujícím návrhu na usnesení.  

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT souhlasí s tím, aby se Ing. Pavel Jelínek stal členem Studentské komory RVŠ 
a F. Drtil se stal jeho náhradníkem ve SK RVŠ.  
Hlasování: 
Pro – 15 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 1 hlas 
UAS 3 
Akademický senát VUT souhlasí s tím, aby se Ing. Pavel Jelínek stal členem Studentské komory RVŠ 
a F. Drtil se stal jeho náhradníkem ve SK RVŠ.  
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AD 5) LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
Revize vnitřních předpisů VUT 
Doc. Zbořil a Ing. Groligová zrekapitulovali již projednané legislativní záležitosti a všechny návrhy na 
změny vnitřních předpisů, které bude  AS VUT v nejbližší době projednávat: 
� Návrh na změnu Mzdového předpisu VUT – Dodatek č. 7 byl schválen na dnešním zasedání 

(viz bod  3) – UAS 1). 
� Návrh na změnu Pracovního řádu VUT – Dodatek č. 3 bude projednán na příštím zasedání AS 

VUT (viz bod 3). 
� Návrh nového znění Statutu FAST byl rozeslán E-mailem dne 29. 3. 2004 a dne 5. 4. 2004 

ještě jednou s vyznačenými změnami. LK AS VUT na svém zasedání 27. 4. 2004 dohodne další 
postup (z časových důvodů však zřejmě nebude do příštího zasedání AS VUT projednán).  
� Návrh nového znění Studijního a zkušebního řádu VUT již LK AS VUT projednávala na 

několika svých zasedáních, dne 27. 4. 2004 projedná poslední změny předložené prorektorem Švecem 
na dnešním zasedání a zaujme konečné stanovisko. Předpis bude projednán na příštím zasedání AS 
VUT dne 4. 5. 2004.  
� Návrh nového znění Volebního a jednacího řádu AS VUT (spolu s původní verzí předpisu se 

změnami vyznačenými v revizním režimu) byl rozeslán všem členům senátu E-mailem dne 30. 4. 
2004. Návrh obsahuje také dvě varianty nového způsobu volby kandidáta na jmenování rektorem 
(jeden návrh podal Ing. Švec, druhý Doc. Hanáček společně s Doc. Zbořilem), ze kterých by měl AS 
VUT jednu variantu zvolit. Legislativní komise projedná případné připomínky a zaujme konečné 
stanovisko tak, aby tento předpis mohl být projednán na příštím zasedání AS VUT dne 4. 5. 2004.  
� Nové znění Statutu VUT, do kterého byly částečně zapracovány připomínky JUDr. Králíka, 

obdrželi zatím pouze členové LK spolu s připomínkami JUDr. Šauera, kvestora Pěnčíka a Prof. 
Ondráčka. Prof. Ondráček doporučil v souvislosti se změnou legislativy při vstupu ČR do EU 
zahrnout do nového Statutu VUT ještě řadu dalších změn. LK AS VUT na svém zasedání dne 27. 4. 
2004 proto projedná, které změny budou předloženy na příštím zasedání AS VUT dne 4. 5. 2004 jako  
dodatek k současnému předpisu (aby mohla začít běžet předkládací lhůta). Dodatek bude projednán na 
zasedání AS VUT v červnu a v případě schválení bude ihned zaslán k registraci na MŠMT – snahou 
je, aby některé změny mohly vstoupit v platnost již před zahájením akademického roku 2004/2005.  
� Návrh na úpravu Řádu výběrového řízení pro obsazování míst akademických pracovníků, 

který předložil AS FIT, se týká změny čl. 2 odst. (2), který stanoví, že: 
„(2) Vypsání výběrového řízení musí vyhlašovatel zveřejnit ….. v hromadném sdělovacím prostředku 
s celostátní působností…“.  
AS FIT  navrhl z ekonomických důvodů umístit vhodný text na www stránkách školy/fakulty nebo 
příslušného pracoviště fakulty, ve sdělovacím prostředku publikovat pouze základní informace, 
s přesným odkazem na místo (tj. www adresu), kde lze nalézt informace podrobné, a do čl. 2 nově 
vložit odstavec (4) tohoto znění:
„(4) Oznámení o vypsání výběrového řízení zveřejňované v hromadném sdělovacím prostředku musí 
obsahovat minimálně název a sídlo součásti VUT, na které se pracovní místo obsazuje, označení 
obsazované profese (funkce) a kontaktní adresy, včetně přesného odkazu na místo, kde uchazeč získá 
veškeré další podrobné informace, nezbytné k účasti ve vypsaném výběrovém řízení“.  
Legislativní komise na základě vyjádření právníků doporučuje návrh AS FIT přijmout. 

Případné připomínky členů AS VUT, týkající se výše uvedených legislativních změn, je možné zasílat 
na adresu cardova@ro.vutbr.cz tak, aby mohly být projednány na příštím zasedání LK AS VUT, která 
se bude konat dne 27. 4. 2004 v 10:30 hod., v malé zasedací místnosti rektorátu VUT, Antonínská 1.  
Tohoto jednání LK se zúčastní i členové pedagogické komise AS VUT, z důvodu projednání 
definitivního stanoviska k novému znění SZŘ VUT.  

Personální záležitosti 
� Mgr. Fajnor předal na dnešním zasedání Doc. Zbořilovi žádost o uvolnění z funkce člena AS 

VUT z důvodu jmenování proděkanem FaVU.  
� Doc. Zbořil obdržel od předsedkyně AS FEKT Dr. Krupkové zprávu, že Ing. Kutnohorský 

ukončil svoji činnost na FEKT a tím přestal být členem AS VUT.   
Vzhledem k tomu, že na FEKT a FaVU nebyli v řádných volbách zvoleni náhradníci, hlasoval AS 
VUT o návrhu na o vyhlášení doplňovacích voleb na obou fakultách. 
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Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT vyhlašuje doplňovací volby do AS VUT na Fakultě elektrotechniky 
a komunikačních technologií a na Fakultě výtvarných umění VUT.  
Hlasování:  
Pro – 15 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 4 
Akademický senát VUT vyhlašuje doplňovací volby do AS VUT na Fakultě elektrotechniky 
a komunikačních technologií a na Fakultě výtvarných umění VUT.  

Na závěr předseda AS VUT Doc. Zbořil a předseda EK AS  Dr. Popela poděkovali jménem AS VUT 
Mgr. Fajnorovi za jeho velmi aktivní činnost v AS VUT a v ekonomické komisi AS VUT a zároveň 
mu poblahopřáli ke jmenování do funkce proděkana FaVU. 
 
AD 6) RŮZNÉ 
� Dr. Popela sdělil, že příští zasedání EK AS VUT se bude konat v úterý 13. 4. 2004 v 9:00 hod. 

v malé zasedací místnosti rektorátu VUT v Brně, Antonínská 1. 
� Ing. Švec sdělil, že SK AS VUT navrhla jako svého zástupce do Programové rady CEVAPO 

F. Drtila, a jako jeho zástupce Ing. Jelínka. Doc. Zbořil upozornil, že Programová rada CEVAPO je 
poradním orgánem rektora, a že proto je návrh SK nutné projednat s panem rektorem.  
� Předseda pedagogické komise AS Dr. Dobis požádal členy AS VUT o větší účast v této 

komisi – složení komise bude schváleno na příštím zasedání AS VUT.  
� Ing. Švec sdělil, že bylo neoprávněně použito jméno VUT v souvislosti s organizací druhého 

Majálesu v areálu Brněnského výstaviště. SK AS VUT se od této akce distancuje.  
� Členové AS upozornili na stále se prodlužující informační část jednání AS VUT. V diskusi 

doporučili, aby informace vedení VUT byly předkládány v písemné formě, pouze s krátkým slovním 
komentářem, a aby závažnější záležitosti byly zařazovány jako samostatné body jednání. V souvislosti 
s činností odborných komisí členové AS VUT konstatovali, že jednání komisí jsou uzavřená pracovní 
jednání, kterých se mohou zúčastnit pouze přizvaní hosté. Členové AS VUT pověřili předsedu AS 
Doc. Zbořila, aby záležitost projednal na vedení VUT a zajistil splnění výše uvedených požadavků.  
� Doc. Zbořil pozval senátory jménem kancléřky na koncert SANTA MONICA HIGH 

SCHOOL Symphony Orchestra a Symfonického orchestru Konzervatoře Brno, který se bude konat 
8. 4. 2004 v 19:00 hod. ve dvoraně Centra VUT v Brně. Vstupenky jsou k dispozici v Kanceláři AS.  
 
 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 4. května  2004 v 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1. 

 
 
 
 
 
 
 
           Ing.  Jaroslav Švec, v. r.                                                       Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r. 
předseda Studentské komory AS VUT                                                    předseda AS VUT v Brně 
 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
 
 
 
Příloha:    
1. Hospodaření právnických osob v nichž mělo VUT účast v roce 2003 
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